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 Verslag jaarvergadering VSO Oisterwijk 2024 
 
Datum: 28 maart 2024 
Plaats: Tiliander 
Aanwezig: 71 leden 
_______________________________________________________________________ 
 

1. Opening 
 
Voorzitter Ad Graumans opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
Hij vraagt vervolgens de bestuursleden zich voor te stellen. 
Vervolgens gaat hij in op het koersplan waaraan het bestuur op dit moment werkt. In dat 
koersplan wil VSO aangeven waar wij als vereniging in de toekomst naar toe willen. 
Onderdeel van het plan is de groei van de vereniging. Al jaren loopt het ledenaantal terug. 
Dat betekent dat de vereniging zal moeten inspelen op de wijzigende behoeften van senioren.  
Daarnaast is ook directe actie noodzakelijk. De aanwezigen krijgen de “opdracht” om nieuwe 
leden te werven onder hun familie en vrienden. De leden die de eerste 30 nieuwe leden 
aanmelden zullen een surprise ontvangen.  
 

2. Vaststellen agenda 
  
Voor ligt een agenda voor de jaarvergadering van 2024. De voorzitter vraagt de aanwezige 
leden of zij kunnen instemmen met deze agenda en of er eventueel aanvullende 
agendapunten zijn. Niet geagendeerd staat het verslag van de Algemene Ledenvergadering 
van 12 oktober 2023. Voorstel is dit verslag op te nemen als agendapunt 3A. 
 

3. Verslag jaarvergadering 2023 
 

Aan de orde is het verslag van de jaarvergadering van 26 april 2023.  
Geen van de aanwezigen heeft op- of aanmerkingen over de inhoud van het verslag. Het 
verslag wordt ongewijzigd vastgesteld onder dankzegging aan de samensteller. 
 
    3.A Verslag Algemene Ledenvergadering 12 oktober 2023 
 
Aan de orde is het verslag van de extra Algemene Ledenvergadering van 12 oktober 2023 
waarin een nieuws voorzitter werd benoemd. Geen van de aanwezigen heeft op- of 
aanmerkingen over de inhoud van het verslag. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 
onder dankzegging aan de samensteller. 
 

4. Jaarverslag 2023 
 
Aan de orde is het jaarverslag 2023. Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat kengetallen 
worden gemist over aantal deelnemers per activiteit. De voorzitter merkt op dat aantal 
deelnemers wisselend zijn per activiteit. Hij zegt toe deze gegevens alsnog op te vragen. 
Verder wordt vanuit de vergadering gevraagd een museumbezoek te organiseren in het voor- 
of najaar. Het bestuur meldt hierbij dat in samenwerking met verschillende organisaties een 
aantal zomerontmoetingen zullen worden georganiseerd in de maand juli 2024. 
Na opnemen van de opmerkingen wordt het jaarverslag vastgesteld onder dankzegging aan 
de samensteller. 
 
       5. Financieel verslag 2023 
  
Aan de orde is het financiële jaarverslag 2023. De penningmeester geeft een korte toelichting 
op de voorliggende cijfers.  
De inkomsten uit contributies vertonen al enkele jaren een dalende lijn ten gevolge van het 
sterk teruglopen van het aantal leden. Verwacht mag worden dat die trend zich zal 
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voortzetten in de komende jaren. Over 2023 is er een tekort op de jaarrekening. Dit tekort 
wordt gedekt vanuit het eigen vermogen. 
Na deze toelichting heeft geen van de aanwezige leden op- of aanmerkingen en wordt de 
jaarrekening 2023 goedgekeurd onder dankzegging aan de penningmeester. 
 
      6. Verslag Kascontrolecommissie 
  
De kascontrolecommissie, bestaande uit mevrouw P. Van Tuyl-Ooms en de heer B.Theeuwes  
heeft geconstateerd dat de financiële administratie op een duidelijke en goede manier wordt 
gevoerd. De cijfers geven geen aanleiding tot het maken van opmerkingen en daarom 
spreekt de commissie haar waardering uit voor de penningmeester en stelt voor de 
penningmeester decharge te verlenen. De Algemene ledenvergadering besluit daartoe. 
 
        7. Benoeming leden kascontrolecommissie 
 
De penningmeester geeft aan wat de taak van de kascontrolecommissie is: controle of het 
bestuur overeenkomstig de geldende regelgeving heeft gehandeld en of de financiële 
gegevens correct zijn. Indien dat het geval is wordt het bestuur gevrijwaard. 
De heren J. Verhulst en H. Horlings stellen zich verkiesbaar en worden bij acclamatie 
benoemd tot lid van de kascontrolecommissie 2024. 
 

8. (Her)benoeming bestuursleden 
 
Omdat de huidige secretaris deze functie gedurende de maximale 4 termijnen van 4 jaar 
heeft vervuld dient hij op grond van de Statuten zijn functie neer te leggen.  
De voorzitter dankt de secretaris voor zijn jarenlange inzet voor de vereniging en biedt hem 
een cadeau aan om vervolgens zijn echtgenote een boeketje aan. 
Voor de invulling van de functie als secretaris heeft zich mevrouw A. Dekkers aangemeld. 
Na een aantal bestuursvergaderingen te hebben bijgewoond stelt zij zich nu verkiesbaar. 
Omdat stemming over personen schriftelijk dient te gebeuren wordt een telcommissie 
samengesteld, bestaande uit de heer Smulders en mevrouw van Straten. Na uitreiking van 
stembiljetten stemmen alle aanwezige leden. Resultaat: 71 stemmen voor benoeming en 0 
stemmen tegen. 
Mevrouw Dekkers wordt met algemene stemmen benoemd tot secretaris van VSO Oisterwijk. 
   

9. Begroting 2024 
 

Bij ongewijzigd beleid geeft de begroting 2024 een tekort van € 6000,--. Het bestuur heeft 
nagegaan of en hoeveel bezuinigingen binnen de begroting zijn te vinden, maar die zijn 
minimaal. Het bestuur heeft er daarom voor dit jaar voor gekozen om het tekort te dekken 
uit het vermogen van de vereniging.  
 
Het bestuur streeft echter naar een sluitende begroting in de komende jaren. Het voorstel is 
daarom de contributie ingaande het jaar 2025 te verhogen tot € 25,-- per persoon per jaar. 
Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat veel kosten worden gemaakt voor slechts een 
klein deel van het ledenbestand. Gewezen wordt op de mogelijkheden om via fondswerving 
inkomsten te genereren terwijl ook kritisch gekeken kan worden naar te organiseren 
activiteiten. De heer Hans Jaegers geeft aan het bestuur te willen helpen bij het zoeken naar 
mogelijkheden inkomsten te verwerven. 
Vervolgens wordt het voorstel om de contributie ingaande 2025 te verhogen tot € 25,-- per 
jaar in stemming gebracht. 70leden stemmen voor, een lid stemt tegen. 
 
 10. Rondvraag en sluiting  
 
De voorzitter vraagt of er vanuit de ledenvergadering nog vragen of opmerkingen zijn.  

- Vraag: Als ik vraag of men lid is van VSO zeggen ze nee, maar als ik vraag of ze lid 
zijn van de KBO zeggen ze ja. Onze naam slaat niet aan. 
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- Een zelfde opmerking krijgen we bij het inschrijven van nieuwe leden 
Antwoord: Op dit moment komt KBO Brabant met een voorstel om de naam van de 
vereniging te wijzigen van KBO Brabant in Senioren Netwerk Brabant.  Verder zien we 
dat vooruitlopend op het voorstel van KBO Brabant al een aantal afdelingen zelf 
stappen heeft ondernomen om de naam te wijzigen. Het bestuur zal daar nog op terug 
komen. 
Opgemerkt wordt dat samenwerking erg belangrijk is om zo aan te geven dat je geen 
aparte klub bent. Als vereniging moet je zoeken naar een eigen identiteit die 
toekomstbestendig is. 
Geconstateerd kan worden dat een aantal leden tegen de gekozen naam VSO zijn maar 
dat ook een aantal voor deze keuze was en is. 

- Vraag: Hoe staat het met de samenwerking met SVM Moergestel en KBO Haaren. 
Antwoord: De drie afdelingen vormen samen de Kring Oisterwijk.  
De kring heeft een bestuur dat bestaat uit de drie voorzitters van de afdelingen. Op 
gezette tijden komt het bestuur van de Kring bij elkaar. Hoewel er sprake is van 
verschillen in cultuur streven alle drie de afdelingen naar een goede samenwerking. 
Elke afdelingen heeft zijn eigen activiteiten maar in een aantal gevallen wordt 
samengewerkt. 
 

 
Niets meer aan de orde zijnde bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun inbreng tijdens 
de vergadering, wenst de aanwezigen nog een prettige voortzetting van de middag en sluit 
de vergadering. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van  
De Voorzitter,                                       de Secretaris, 


